
Protokół nr 15/2020 

z XV zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 14 stycznia 2020 r., która 

odbyła się przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godz. 18.00. 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III 

p. Piotr Moskała. 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych (lista obecności jako załącznik 

nr 1), a zatem obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad zwyczajnej Sesji nr XV Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwołanej 

na dzień 14 stycznia 2020r. o godz.18.00 przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie przyjęcia Pana Piotra Moskały w skład 

Komisji Edukacji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony –  druk nr 198. 

4. Projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie korekty uchwały nr II/18/2019 w 

sprawie powołania Komisji Edukacji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony oraz 

ustalenia jej składu  –  druk nr 199. 

 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 200.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 201.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 202.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 



Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 203.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 204.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 205.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 206.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 207.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały - zawartego w druku nr 208.  

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 

 



Przewodniczący p. Piotr Moskała stwierdził, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III 

projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami stanowi porządek obrad. 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad 

sesji. Przewodniczący p.Piotr Moskała w pierwszej kolejności oddał głos mieszkańcom, 

którzy przybyli na sesję. 

 

P.Agnieszka Musiał (mieszkaniec Dzielnicy III Prądnik Czerwony) przedstawiła prezentację 

na temat rozbudowy ul. Marchołta. 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Piotr Moskała, radny p.Michał Stachyra, radny 

p.Franciszek Kasznik, radny p.Stanisław Skrzyński. 

 

Grupa mieszkańców przedstawiła problem dot. wyjazdu z garaży przy ul.Ułanów. Sprawa 

dot. uchwały podjętej przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 12 listopada 2019r. 

w sprawie opinii o zbycie działki przy ul.Ułanów. 

W dyskusji wzięli udział: mieszkańcy, przew. p.Piotr Moskała, radny p.Stanisław Skrzyński, 

radny p.Tomir Myśliborski, radny p.Jacek Wojs, radny p.Piotr Majak. 

  

Ad. 3 (Druk nr 198) 

Radna p.Małgorzata Janiec przedstawiła projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie 

przyjęcia Pana Piotra Moskały w skład Komisji Edukacji Rady Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony – druk nr 198. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/194/2020 została podjęta. 

 

Ad. 4 (Druk nr 199) 

Radna p.Małgorzata Janiec przedstawiła projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie korekty 

uchwały nr II/18/2019 w sprawie powołania Komisji Edukacji Rady Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony oraz ustalenia jej składu – druk nr 199. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/195/2020 została podjęta. 

 

 



Ad. 5 (Druk nr 200) 

Radny p.Michał Stachyra przedstawił projekt uchwały Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego w sprawie opinii dotyczącej zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych w sklepie przy ul. Ugorek 14 – druk nr 200.  

Radny p.Michałe Stachyra złożył poprawkę: 

Par. 1 przyjmuje brzmienie: „Pozytywnie opiniuje się wniosek o zezwolenie na kontynuację 

sprzedaży napojów alkoholowych w sklepie prowadzonym pod adresem ul.Ugorek 14”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Małgorzata Janiec, radny p.Marcin Smolski, radny p.Michał 

Stachyra, radny p.Jacek Wojs, radny p.Tomir Myśliborski, przew. p.Piotr Moskała, radny 

p.Mateusz Drożdż. 

 

Radny p.Jacek Wojs złożył II poprawkę: 

do par. 1 dopisuje się: ”pod warunkiem zapewnienia egzekwowania zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w sąsiedztwie sklepu i na ławkach osiedla”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały 

p.Michała Stachyry. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały 

p.Jacka Wojsa. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 6 

Głosów „przeciw” – 8 

Głosów „wstrzymujących się” – 3 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 13 

Głosów „przeciw” – 3 

Głosów „wstrzymujących się” – 1 

Uchwała nr XV/196/2020 została podjęta. 

 

Ad. 6 (Druk nr 201) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie 

postawienia koszy na śmieci przy przejściach dla pieszych  – druk nr 201. 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił następującą poprawkę: 

§1 przyjmuje brzmienie: 

„Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa, Wydziału Gospodarki Komunalnej, Zarządu 

Dróg Miasta Krakowa, Miejskiego Inżyniera Ruchu o postawienie betonowych, 

„antywandalowych” koszy na śmieci przy przejściach dla pieszych od strony kierunku jazdy 

na  ul. Ugorek, Jurka Bitschana i Mirosława Dzielskiego”. 



 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Marcin Smolski, radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Michał 

Stachyra, radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Tomir Myśliborski, przew. p.Piotr Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/197/2020 została podjęta. 

 

Ad. 7 (Druk nr 202) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała i radny p. Stanisław Skrzyński przedstawili projekt uchwały 

Komisji Infrastruktury w sprawie  opinii o zbycie działki  przy ul. Bajana – druk nr 202. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/198/2020 została podjęta. 

 

Ad. 8 (Druk nr 203) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie: 

oznaczenia przejść dla pieszych na ul. Łepkowskiego oraz o wyznaczenie dodatkowych 

miejsc parkingowych na tej ulicy – druk nr 203. 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił poprawkę: 

§1 i §2 przyjmuje brzmienie: 

§1 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa, Zarządu Dróg Miasta Krakowa, Miejskiego 

Inżyniera Ruchu o pilne oznaczenie na ul. Łepkowskiego, jako przejścia dla pieszych  miejsc, 

które   w projekcie budowlanym oznaczone są, jako „domniemane przejścia dla pieszych”, w 

celu zwiększenia bezpieczeństwa pieszych, a zwłaszcza dzieci i młodzieży udających się do 

szkół i przedszkoli.   

§2 

Wnioskuje się o wskazanie dodatkowych miejsc parkingowych na ul. Łepkowskiego. 

 



Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Mateusz Drożdż, radny p.Stanisław Skrzyński, radny 

p.Paweł Wójcik, przew. p.Piotr Moskała. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/199/2020 została podjęta. 

 

Ad. 9 (Druk nr 204) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie opinii do zadania 

związanego z przebudową zjazdu z Al. Jana Pawła II – druk nr 204. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Michał Stachyra, radny p.Stanisław Skrzyński.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/200/2020 została podjęta. 

 

Ad. 10 (Druk nr 201) 

Radny p. Stanisław Skrzyński przedstawił projekt uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie: 

likwidacji lub zastąpienia ekranów akustycznych pełnych zielonych ekranami 

przeźroczystymi  na skrzyżowaniu ul. Ułanów z al. Jana Pawła II – druk nr 201. 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił poprawkę: 

wprowadza się do projektu uchwały zapis „likwidacji lub zastąpienia”. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Henryk Redkiewicz, radny p.Marcin Smolski, przew. 

p.Piotr Moskała, radny p.Stanisław Skrzyński. 

  



Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/201/2020 została podjęta. 

 

Ad. 11 (Druk nr 206) 

Radna p. Małgorzata Radoń przedstawiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul.Celarowskiej 18 w Krakowie  objętego wnioskiem                                      

nr ML02.7123.176.2013.MM – druk nr 206. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/202/2020 została podjęta. 

 

Ad. 12 (Druk nr 207) 

Radna p. Małgorzata Radoń przedstawiła projekt uchwały Komisji Zdrowia, Spraw 

Społecznych oraz Mieszkalnictwa w sprawie  opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego przy ul. Bohaterów Wietnamu 3 w Krakowie, objętego wnioskiem                                           

nr  ML-02.7123.325.2014.ES – druk nr 207. 

  

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych 

podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” – 0 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/203/2020 została podjęta. 

 

Ad. 13 (Druk nr 208) 

Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie 

opinii do zmiany organizacji ruchu na ul. Wiśniowej w Krakowie – druk nr 208. 



Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił poprawkę do projektu uchwały: 

Skreśla się §2 i zmienia się kolejno numerację §. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było 

uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p. Piotr Moskała.  

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie poprawki do projektu uchwały. 

Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący p. Piotr Moskała poprosił o przegłosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą poprawką. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” – 1 

Głosów „wstrzymujących się” – 0 

Uchwała nr XV/204/2020 została podjęta. 

  

Ad. 14 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 15 

Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący p.Piotr Moskała  poinformował, że następna sesja odbędzie się 18 lutego  

2020 r. o godz. 18.00. Przewodniczący p.Piotr Moskała przedstawił harmonogram sesji Rady 

Dzielnicy III Prądnik Czerwony na cały rok 2020. 

 

Radny p.Paweł Wojcik poruszył sprawę gadżetów, przeznaczonych dla wolontariuszy. 

 

Radna p.Małgorzata Janiec poruszyła sprawę przeglądów placówek oświatowych, poprosiła 

radnych o wpisanie się na listę. 

Przewodniczący p.Piotr Moskała poprosił radnych biorących udział w przeglądach placówek 

oświatowych o zwracanie uwagi, aby do protokołów były wpisywane zadania priorytetowe. 

 

Radny p.Jacek Wojs poinformował, iż barierki przy ul.Pilotów zostały zamontowane. 

 

Radny p.Michał Stachyra poinformował, że od lutego rusza cykl spotkań dla seniorów. 

Poruszył sprawę parkingu przy ul.Kazimierza Odnowiciela. 

 

Radny p.Stanisław Skrzyński poinformował o posiedzeniu Komisji Infrastruktury 12 lutego 

godz. 18:00. 

  

 

 



Ad. 16 

Zamknięcie obrad 

Przewodniczący p. Piotr Moskała zamknął posiedzenie sesji o godz. 21.15. 

 

Prowadzący obrady: 

Piotr Moskała 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Żaba 


